



Mötesgrupp SRRS/Västra **Mötesort** Värmskog **Mötesdatum** 2017-03-26 **Starttid** 11:00 **År/Mötesnr** 2017/04

Kallade mötesdeltagare

Titti Jansson (ordförande), Helena Wassén (sekreterare) Helena Österberg (ledamot), Caroline Svensson (suppleant) Anna-Lena Aspetorp (Suppleant) och Anki Rådman (suppleant).

1. Mötets öppnande

1.1. *Val av protokollförare*
Helena Wassén

1.2. *Val av protokolljusterare*
Helena Österberg

1.3. *Godkännande av dagordning*

2. Föregående mötesprotokoll

3. Rapport AU/TK

3.1. *BISS-17, nulägesrapport.*

Lydnadstävling:

Vi arrangerar startklass ett, lydnadsklass ett och lydnadsklass två
SBK distrikt Värmlands Dalsland tilldelar oss en domare till tävlingen.

Tävlingsledaren heter Leo. Gällande vem som är sekreterare så var Malin Dybeck tänkt men hon är osäker på om hon har rätt att göra det. Vi måste kolla upp detta.

Helena W delar informationen om tävlingen i de FB-grupper hon kan göra detta i.

Utställning:

Vår tyska domare kommer att bo för 860 kr natt på hotell Clarion hotell där Caroline arbetar. Det finns en eventuellt en möjlighet att kunna göra något mer med pris eller sponsring.

Domarvärd: Titti Jansson

Bestyrelse

Titti Jansson, Kommissare
Maria Hjærtström, ledmöter
Helena G Österberg, ledmöter

Malin Holgersson

Funktionärer som behövs:

5 till parkering, arbetsledare Olle Wassén
1 till café
1 funktionär som toalettansvarig
2 funktionärer till insläpp

Vi ska skapa ett schema och en ansvarsfördelning för vad som behövs göras torsdag-söndag.

Vi har veterinärerna i Ulvsby som backup under dagarna.

**Mötesgrupp**
SRRS/Västra**Mötesort**
Värmskog**Mötesdatum**
2017-03-26**Starttid**
11:00**År/Mötesnr**
2017/04**Kallade mötesdeltagare**

Titti Jansson(ordförande), Helena Wassén (sekreterare) Helena Österberg (ledamot), Caroline Svensson (suppleant) Anna-Lena Aspetorp (Suppleant) och Anki Rådman (suppleant).

Helena G hör med Johan om vi kan få låna en toalettbarack från dem samt barack och tält.

Anki hör sig också för om lån av tält och vattentank.

Helena W ansvarar för middagen på lördagskvällen.

4. Bordlagda ärenden

Helena G Österberg har hört sig för med Karin Björk om att döma viltspårsprov vilket går bra. Helena hör av sig om ett datum inför hösten.

5. Inkomna ärenden**6. Ekonomiärenden***6.1. Rapport Malin*

Malin är inte på plats men Titti rapporterar.

6.2. Tävlingsbudget Biss-17 klar

Malin har lagt en budget tillsammans med Jessica i centrala styrelsen. Nu väntar vi på godkännande från centrala styrelsen

7. Medlemsärenden*7.1. Rapport Malin D.***8. Aktiviteter***8.1. Väne-Ryr, Viltspårstävling, rapport om anmälningar och planering.*

Vi har i dag sex eller sju anmälningar. Helena W tillsammans med Malin D beställer foderprinsrer.

8.2. Ringträning Jeanette Spångberg.

Förslaget är 13 eller 14 maj. Titti kollar med henne

8.3. Promenader, platser och datum.

Helena W, Caroline och Anki arrangerar en promenad en vardagskväll i Karlstad vid I2 fältet. En onsdag i slutet på april ska vi titta på. Samt en i juni.

Titti, Malin och Sara-Lena arrangerar en i Arvika i maj.

8.4. Race Örebro.

Titti skickar en förfrågan till Petra om juni eller september.

8.5. BPH

20 augusti arrangerar vi BPH i Arvika.

9. Övriga ärenden



Mötesgrupp SRRS/Västra	Mötesort Värmskog	Mötesdatum 2017-03-26	Starttid 11:00	År/Mötesnr 2017/04
----------------------------------	-----------------------------	---------------------------------	--------------------------	------------------------------

Kallade mötesdeltagare

Titti Jansson (ordförande), Helena Wassén (sekreterare) Helena Österberg (ledamot), Caroline Svensson (suppleant) Anna-Lena Aspetorp (Suppleant) och Anki Rådman (suppleant).

Profilkädsel

Helena Ö tar över hela ansvaret för västarna. Titti lägger ut detta på webben och fb.

Fullmäktige

Titti, Malin H, Helena W och Helena G åker till

10. **Nästa styrelsemöte**
14 maj kl 11:00 i Karlstad

11. **Mötets avslutande**